
 
Beretning 2020. 
 
Bestyrelsen i OK HTF aflægger hermed beretning for året 2020. 
 
 
Formanden: (Lars Klogborg) 
 
Året 2020 er foregået i Coronaens tegn og har derfor været meget stille. Alle vores projekter 
så som påskeløbet, Vikingedysten, rekruttering og lignede blev sat på pause. Klubben har 
stadig det mål at skaffe nye medlemmer og det fortsætter i 2021. Klubben mangler unge 
løbere, hvis vi skal blive ved med at være en stor og spændende klub af være medlem af. 
 
Der er blevet arbejdet med og vi har deltaget i følgende ting: 
 

- Klubhus (er sat i bero, da Haderslev kommune ikke er med) 
- Corona træningsløb 
- Korttegning 
- SM-Lang i Stensbæk 
- SM-Sprint i Vojens 
- Læsø 3 dags 
- On-line bestyrelsesmøder/Sydkredsmøder 
-  

 
 

I ved alle sammen hver især, hvad I har hjulpet med og uden alle disse frivillige timer, så ville 
OK HTF ikke være den klub som vi er. Mange tak for det kæmpe arbejde som I alle sammen 
gør. 
 
Klubben har cirka 200 medlemmer og der har flest indmeldelser i 2020 og det ser ud til at 
fortsætte i 2021. 
 
Orienteringsløb er og bliver en fantastisk sport og klubben aktivitetsniveau er meget lavere 
end sidste år, men vi kommer stærkt tilbage i 2021. 
 
Jeg vil som formand gerne takke for et anderledes 2020 og jeg håber klubudviklingen vil 
komme i et højt gear i 2021 
 
Lars Klogborg 
Formand OK HTF 


